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زهرا نعمتی فینالیست شد
زهرا نعمتی با شکس�ت حریف یونانی خود به فین�ال رقابتهای تیراندازی با کمان 

پارالمپیک  ٢٠٢٠ توکیو صعود کرد.
به گزارش ایسنا ، رقابتهای ریکرو انفرادی بازیهای پارالمپیک ٢٠٢٠ توکیو در بخش زنان و 
در پارک تیراندازی یومنوشیما توکیو ادامه یافت و در دیدار نیمه نهایی، زهرا نعمتی از ایران 
به مصاف دورسئا پویمندو  از یونان رفت و توانست با شکست حریفش به فینال برسد. نعمتی 

در این رقابت با نتیجه  ۶ بر ٢ به پیروزی رسید.
دارن��ده مدال دو ط��ای بازی های پارالمپی��ک ٢٠۱٢ و ٢٠۱۶، در فین��ال ریکرو انفرادی 

پارالمپیک ٢٠٢٠ توکیو باید به مصاف حریف ایتالیایی برود.
زهرا نعمتی که در دور اول رقابتها با قرعه اس��تراحت روبرو شده بود، در مرحله یک هشتم 
پایان��ی و در تقابل با س��وتلوا بارانتس��وای روس توانس��ت ب��ا نتیجه ۶ بر ۵ پیروز ش��ود و در 

یک چهارم نهایی نیز ٧ بر یک حریف برزیلی را مغلوب کرد.
نعمتی روز شنبه ۱٣ شهریور نیز در کنار غامرضا رحیمی و در میکس ریکرو تیراندازی با 

کمان با حریفان رقابت خواهد کرد.

مدافع پدیده به فجر پیوست
مدافع فصل گذشته پدیده به فجرسپاسی پیوست.

به گزارش ایس��نا، امید منصوری، مدافع وس��ط فصل گذش��ته پدیده مشهد برای گذراندن 
خدمت مقدس سربازی به فجرشهید سپاسی پیوست .

 منصوری ٢٣ س��اله اهل شهرس��تان بجنورد در فصل جدید با پیراهن فجرسپاسی شیراز به 
میدان می رود.

همچنین محمد زینالی مدافع فصل گذش��ته نود ارومیه به جمع ش��اگردان کانتری اضافه 
شد. پیش از او عرفان معصومی، سجاد عبدولی و شهرام گودرزی به فجر پیوسته بودند.

بنزما: ام باپه روزی برای رئال بازی خواهد کرد
مهاجم فرانس�وی رئ�ال مادرید پیش بینی ک�رد که ام باپه راهی تی�م پرطرفدار 

مادریدی شود.
به گزارش از الموندو، کیلیان ام باپه بازیکن مورد عاقه هواداران رئال مادرید است.

پاری س��ن ژرمن در تابس��تان سال جاری دو پیشنهاد رئال مادرید برای انتقال ام باپه را رد 
کرد این درحالی است که این بازیکن دوست دارد راهی کهکشانیها شود و حتی هنوز قرارداد 

خود را هم تمدید نکرده است.
بنزما در واکنش به حضور ام باپه در رئال گفت: باید به باشگاه کنونی ام باپه احترام گذاشت 

اما او روزی راهی رئال خواهد شد.
بنزما در دیدار ش��ب گذش��ته تیم ملی فوتبال فرانسه برابر بوسنی به میدان رفت و مصدوم 

شد. هنوز زمان دوری این بازیکن از میادین مشخص نشده است.

دعوت ۱۸ وزنه بردار به تیم ملی
۱۸ وزنه ب�ردار به اردوی تیم ملی وزنه برداری برای حضور در مس�ابقات قهرمانی 
جهان دعوت ش�دند و سرمربی تیم ملی اعلام کرد اگر کسی از روز نخست در اردو 

حاضر نشود، به مسابقات جهانی اعزام نمی شود.
به گزارش  از فدراس��یون وزن��ه برداری، این مرحله از اردو با حض��ور ۱۸ وزنه بردار برگزار 
خواهد ش��د و با پیگیری تمرینات در بابلسر ادامه خواهد یافت تا نفرات برتر پس از ارزیابی و 

رکوردگیری، برای اعزام به مسابقات جهانی ازبکستان در تاریخ ۱۶ آذرماه شناسایی شوند.
میرمصطفی جوادی، حس��ین سلطانی، مرتضی بیگلری، علی میری، صالح چراغی، کیانوش 
رس��تمی، محمد زارعی، سهراب مرادی، رضا دهدار، سیدایوب موسوی، رسول معتمدی، علی 
هاش��می، کیا قدمی، علی داودی، علیرضا سلیمانی، امیرحقوقی، امیر عزیزی و آیت شریفی، 

هجده وزنه بردار دعوت شده به اولین اردوی تیم ملی بزرگسالان هستند.
محمدحسین برخواه سرمربی تیم ملی بزرگسالان در خصوص اهمیت و حساسیت این اردو 
که آماده سازی مسابقات جهانی است، بیان کرد: تمامی افراد دعوت شده ملزم هستند که از 
روز نخس��ت در محل اردو حضور یابند و در صورت غیبت، از لیست اعزام به مسابقات جهانی 
حذف خواهند شد. بنابراعام برخواه، قبل از ورود به اردو از تمام افراد تست کرونا گرفته می 

شود و همه وزنه برداران ملزم به رعایت شرایط قرنطینه خواهند بود.
هدایت تیم ملی بزرگس��الان را محمد حس��ین برخواه  برعهده دارد. حمید محمدی کمک 

مربی و محمدرضا کاظمی نژاد مدیرفنی این تیم هستند.

پیانیچ همچنان در فهرست فروش بارسلونا
باش�گاه بارسلونا قصد دارد که در تابستان س�ال جاری هافبک بوسنیایی خود را 

بفروشد چرا که کومان اعتقادی به او ندارد.
به گزارش از مارکا، میرالم پیانیچ که در تابستان سال قبل راهی بارسلونا شد نمایش ناامید 

کننده ای داشته و به ندرت در ترکیب اصلی به بازی گرفته می شود.
بارسلونا قصد فروش این بازیکن به یوونتوس را داشت اما رقم بالای دستمزد او مانع از این 
انتقال شد. مارکا در ادامه گزارش خود نوشت که بارسلونا حاضر بود که با رقم پایینی پیانیچ 

را به یوونتوس برگرداند اما این انتقال به خاطر مخالفت باشگاه ایتالیایی صورت نگرفت.
پیانیچ در فهرس��ت فروش باشگاه بارس��لونا قرار دارد و کومان اعام کرده که نیازی به این 
بازیکن بوسنیایی ندارد. طبق اعام مارکا، پیانیچ در روزهای باقیمانده از فصل نقل و انتقالات 

تابستانی بارسلونا را ترک خواهد کرد.

عصرآزادی / س�رویس ورزشی:سرمربی سابق 
پرسپولیس می گوید پیروزی این تیم برابر سوریه 
با توجه به تساوی رقبا خوب بود اما برای موفقیت 
در ادامه مسیر کافی نیس�ت و ایران باید بهتر از 

این بازی کند.
به گزارش عصرآزادی به نقل از ایسنا حمید درخشان 
در ی��ک گفت وگو، درباره پیروزی تیم ملی ایران مقابل 
سوریه و صدرنشینی در دور گروهی انتخابی جام جهانی 
با وج��ود ارائه نمایش ضعیف مقابل مهمان خود گفت: 
خوب بازی نکردیم. اردوی س��ه، چهار روزه به یک تیم 
کمک نمی کند. ما اردوی کوتاهی داش��تیم. سرمربی و 
کمک مربی بیمار بودند و نتوانستند تیم ملی را همراهی 
کنند. این کارشناس فوتبال با بیان اینکه تیم ملی ایران 
مقابل سوریه اشکالات بسیاری داشت افزود: کسب سه 
امتیاز خوب بود چرا که از شانس خوبمان رقبا مساوی 
کردند و خوشبختانه شرایط برای ما خوب شد اما نباید 
در باد این برد بخوابیم. در دیداری که نه خیلی بد و نه 
خیلی خوب بودیم، توانستیم س��ه امتیاز را بگیریم اما 
این کافی نیس��ت چون کار س��خت و مشکلی در ادامه 
مس��یر داریم. وی با اش��اره به اردوی داخلی و خارجی 
عراق با دیک ادووکات برای افزایش آمادگی خاطرنشان 
کرد: ما باید خوب کار کنیم. عراق اردوهای خوبی داشت 
و از کره جنوبی امتیاز گرفت. این نشان می دهد که این 
ع��راق با تیم مرحله قبل فرق دارد. مطئنا بازی برای ما 

سخت خواهد بود.
درخش��ان درباره پیروزی عمان مقابل ژاپن، تساوی 
ع��راق برابر کره جنوبی و همینطور لبن��ان برابر امارات 
که نش��ان دهنده س��خت  بودن بازی ه��ای این مرحله 

اس��ت تاکید کرد: همه حریف های��ی که در این مرحله 
هستند، سرس��خت اند. همه تیم ها یک مرحله را پشت 
س��ر گذاشته اند و مدعی رفتن به جام جهانی هستند و 
نمی توان آن ها را دست کم گرفت. به نظر من همه تیم ها 
قدرتمند هس��تند. گذشتن از این تیم ها راحت نیست. 
تیم هایی می توانند موفق ش��وند که با برنامه کار کرده 

باشند. اگر کار نکنیم، ممکن است غافلگیر شویم.
ای��ن مربی فوتب��ال به اینکه در روز غیب��ت آزمون و 
حاج صفی، خطوط مختلف تیم ملی از جمله بازیکنان 
خط حمله، خط دفاعی و زوج هافبک دفاعی خوب کار 
نکردند، اش��اره کرد و گفت: ب��ازی را به صورت تک به 

تک آنالیز نکنید. ما به طور تیمی خوب نبودیم. اگر تک 
به تک در نظر بگیرید همه خوب و باکیفیت هستند و 
نمی توان گفت طارمی بد اس��ت و سرلک خوب. زمانی 
توانایی بازیکنان مشخص می شود که در کنار هم بازی 
خوبی انجام دهند اما وقتی هماهنگی وجود ندارد، وقتی 
تک به تک آنالیز کنید، ناامید می شوید. مساله این است 
که همه باکیفیت هستند و می توانند خوب بازی کنند و 

ما با این بازیکنان می توانیم تیم خوبی داشته باشیم.
درخش��ان درب��اره تعوی��ض تاثیرگ��ذار کادر فنی و 
جایگزینی صالح حردانی با جعفر س��لمانی گفت: ما به 
دنبال تک مهر و تک نفری که به زمین می آید، نیستیم. 

اش��کال بزرگ ما در جریان بازی این بود که هماهنگی 
تیمی خود را نس��بت به گذشته نداشتیم. سرعت بازی 
خیلی پایین بود و می دانستیم که سوریه یک بازی بسته 
را انجام خواهد داد. وقتی سوریه در خانه ما بازی بسته 
انجام می دهد، باید سرعت بازی را بالا ببریم. برای این ها 
باید برنامه بگذاریم. نباید دنبال این باشیم که چه کسی 

خوب بود.
وی در واکن��ش به این که کادرفن��ی چهار روز برای 
انجام تمرین��ات ریکاوری و تاکتیکی ت��ا دیدار با عراق 
فرص��ت دارد و امکان دارد هماهنگی تیم در این مدت 
زمان افزایش یابد گفت: اگر خاطرتان باش��د در مرحله 
قبل در بحرین، ما رفته رفته بهتر شدیم. مسلما تمرین 
و بازی تاثیر گذار است. پس ما باید بیشتر تمرین کنیم 
تا بهتر ش��ویم. همه این ها ب��رای فوتبال قاعده و قانون 
می شود. نمی توان در خانه خوابید و با چهار بازیکن، هر 
بازی بهتر از بازی قبل شد. تمرین، ممارست، کار، بازی 

تدارکاتی و آنالیز می تواند کمک کند.
درخش��ان درباره برنامه عراق برای بازی دوم با ایران 
و اینکه احتمالا حریف بعدی کمتر در لاک دفاعی فرو 
برود، خاطرنشان کرد: حتما این اتفاق می افتد ولی هیچ 
تیمی جلوی ایران ریس��ک نمی کند که بازی هجومی 
انج��ام دهد. تیم ما خوب اس��ت و اگر تیمی جلوی ما 
باز بازی کند، حتما گرفتار می ش��ود. عراقی ها می دانند 
جلوی چه تیمی بازی می کنند و به خاطر همین است 
که بسته و محتاط خواهند بود. مانند سوریه کاملا بسته 
نخواهند ب��ود اما ترفند دیگری دارن��د که خیلی دفاع 
 تیمی غیر متمرکز نداشته باشند، هم گل نخورند و هم 

گل بزنند.

درخشان: شکست سوریه خوب اما کافی نیست

15 April 2018 

15 April 2018 

سرمربی تیم ملی والیبال نوجوانان می گوید که تیم ملی والبیال 
ایران مقابل لهستان در دریافت و حمله دچار مشکل شده بود.

به گزارش ایس��نا، مسعود آرمات س��رمربی تیم ملی والیبال نوجوانان 
پس از شکس��ت مقابل لهستان گفت: لهس��تان بهتر از ما بازی کرد و به 
آنها تبریک می گویم چرا که هماهنگ تر از ما نش��ان دادند. خطاهای ما 
بیش��تر از لهس��تان بود و باید بگویم که این موضوع به دلیل بی تجربگی 

بازیکنان است.
او ادام��ه داد: در حمله خوب نبودیم و دچار مش��کل ش��ده بودیم. در 
دریافت اول هم دچار مش��کل بودیم بنابراین در حمله هم آمار امتیازات 

ما پایین آمد.
آرمات گفت: به دلیل س��ن کم بچه ها ش��اهد تصمیم��ات عجولانه از 
بازیکن��ان بودی��م و باید بگویم ک��ه صحبت های ما هم تاثیر نگذاش��ت. 
بازیکنان می خواستند باخت را جبران کنند و همین باعث شد عجولانه 
تصمیم بگیرند. بازهم می گویم که اولین بازی رسمی ما در میدان جهانی 

بود و فقط به دلیل بی تجربگی بازی را از دست دادیم .
آرمات در پاسخ به اینکه چرا مقابل آرژانتین کم اشتباه بودیم اما مقابل 
لهستان خیر؟ اظهار کرد: لهس��تان و تیم ملی والیبال آرژانتین فرق می 
کنند. در بازی با آرژانتین کم اشتباه بودیم اما باید بگویم که سیستم این 

دو تیم متفاوت اس��ت. در بازی با لهستان بازیکنان حرف هایمان را اجرا 
نکردند. آرمات گفت: به دلیل ضعف در دریافت اول نمی توانس��تیم پایپ 
را انجام دهیم. مقابل لهستان در دریافت و حمله دچار مشکل بودیم. در 
ب��اره داوری باید بگویم  که قضاوت خیل��ی ضعف بود چرا که داور اصلی 
رای داور خ��ط را عوض می کرد! به ناظر بازی بارها گفتیم داور عملکرد 
ضعیف��ی دارد. نمی خواه��م بیش از این در م��ورد داوری بگویم چرا که 
ممکن است اشتباه برداشت شود که باختمان را گردن داوری می اندازیم. 

باید بگویم که باخت تقصیر من است و این شکست را گردن می گیرم.
او درب��اره بازی آینده با روس��یه اظهار کرد: امیدوارم موفق ش��ویم که 
در بازی با روس��یه بازی خوب و روانتری را داش��ته باشیم تا روی سکوی 
س��ومی برویم.  مقام س��ومی هم ارزشمند اس��ت. ما تمام تاش خود را 
مقابل لهستان انجام دادیم تا به فینال برسیم که متاسفانه موفق نشدیم. 
از تم��ام مردم عذرخواهی می کنم چرا که به دلیل بی تجربگی از فینال 

بازماندیم.

آرمات: بی تجربه بودیم

جاهدی: تا ۲ روز پیش هوا ۳ بر صفر به سود من بودتمجید رونالدو از علی دایی پس از رکوردشکنی

کریستیانو رونالدو به شکستن رکورد علی دایی اسطوره 
فوتبال ایران واکنش نشان داد.

به گزارش ایسنا، در چارچوب رقابت های مقدماتی انتخابی جام 
جهانی فوتبال قطر، تیم ملی فوتبال پرتغال با درخشش کریستیانو 
رونالدو موفق به کسب پیروزی برابر ایرلند شد. کریستیانو رونالدو 
در دیدار برابر ایرلند یک پنالتی از دس��ت داد ولی در ادامه و در 
اواخر بازی دو گل به ثمر رساند تا با ۱۱۱ گل ملی برترین گلزن 
تاری��خ دیدارهای ملی لقب گیرد. کریس��تیانو رونالدو گفت: حالا 
این رکورد متعلق به من اس��ت و منحصر به فرد است. من بسیار 
خوشحالم چون این یک رکورد دیگر در دوران حرفه ای من محسوب می شود. این بازیکن ۳۶ ساله در پاسخ 
به این سوال که انگیزه ظاهراً تمام نشدنی او از کجا نشات می گیرد گفت: باید هر روز برای شاد کردن خانواده 
و طرفداران و عملکرد بهتر از خواب بیدار شد و در غیر این صورت بی فایده است که روز خود را شروع کنید 
و من همیشه این کار را انجام می دهم و سعی می کنم از روز قبل خودم بهتر باشم. در فوتبال نیز نکته مهم 
همیشه تیم است. من تا انتها اعتقاد داشتم و به همین دلیل  ۱۰ دقیقه قبل از پایان بازی دو گل زدم. فوق 
س��تاره پرتغالی اضافه کرد: خوش��حالم که به پیروزی تیم کمک کردم و رکورد را شکستم، اما مهمترین چیز 
تیم اس��ت. او ادامه داد: هر بار که برای تیم ملی کش��ورم به میدان رفته ام لحظه خاصی برای من بوده است.

همه س��تاره های بزرگ فوتبال جهان با افتخار برای پرچم کش��ور خود تلاش کردند و من هم چنین حس��ی 
داش��تم و در هر رقابتی نهایت تلاش خود را برای موفقیت کش��ورم به کار گرفتم. من ۱۱۱ گل برای تیم ملی 
پرتغال به ثمر رساندم یعنی ۱۱۱ لحظه خاص را تجربه کردم؛ لحظاتی که همه پرتغالی ها را در سراسر جهان 

خوشحال کرد. مردم کشورم شایسته هر گونه فداکاری هستند.
این فوق س��تاره ادامه داد: علی دایی رکورد بس��یار بزرگی را ثبت کرد تا جاییکه گاهی اوقات فکر می کردم 
که نمی توانم این رکورد را بش��کنم. به او به خاطر این رکورد طولانی تبریک می گویم و از او به خاطر اینکه 
هر بار که به رکورد بزرگش نزدیک شدم ابراز احترام کرد تشکر می کنم. از پرتغال و  هم تیمی هایم به خاطر 
رقم زدن این سفر فراموش نشدنی تشکر می کنم. اجازه بدهید که به این سفر ادامه دهم چرا که هنوز زمان 
من تمام نش��ده است. سرمربی پرتغال، فرناندو س��انتوس پس از آسان شدن راه صعود تیمش به جام جهانی 
قطر گفت: رونالدو چنین است. او همیشه اینچنین بوده است. بازیکنان بزرگ چنین هستند: ممکن است بازی 

خیلی خوب پیش نرود اما آنها تمام راه حل ها را ارائه می دهند.

قایق�ران پارالمپیکی ایران ابراز امیدواری کرد، ش�انس 
حض�ور در فینال مس�ابقات پاراکانوی انف�رادی ۲۰۰ متر 
کلاس VL۲ بازی ه�ای پارالمپی�ک ۲۰۲۰ توکی�و را پیدا 

کند.
به گزارش ایسنا ، اسلام جاهدی بعد از پایان کارش در مرحله 
 VL۲ مقدماتی مس��ابقات پاراکانوی انف��رادی ۲۰۰ متر کلاس
بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو اظهار داش��ت: امروز دور اول 
مس��ابقات برگزار شد، آنهم در شرایط جوی نامناسب و زیر باران 
شدید و همراه با باد. البته این شرایط برای من تنها نبود و همه 

ورزشکاران در وضعیتی مشابه با هم رقابت کردند.
وی در ادامه افزود: تا دو روز پیش هوا ۳ بر صفر به س��ود من که بندرعباس��ی هستم، بود. اما امروز هوا شد 
۳ بر صفر به س��ود رقبای آمریکایی و اروپایی ام! البته گلایه ای نیست و همانطور که گفتم رقابت در وضعیتی 

برابر برگزار شد.
جاهدی خاطر نش��ان کرد: در کل مس��ابقه خوبی بود و من به نیمه نهایی رس��یدم. امیدوارم روز شنبه در 

مسابقه نیمه نهایی فرصت و شانس حضور در فینال را پیدا کنم و آنجا بهترین نتیجه را بگیرم.
قایقران پارالمپیکی یادآور ش��د: من اهل اس��تان هرمزگان و شهر زیبای بندرعباس هستم. ما در طول سال 
به ندرت چنین هوایی را می بینیم. شاید سردترین روز سال ما در بندرعباس اینطور باشد، آنهم نه با این باد 
و باران. همانطور که گفتم باد و باران برای همه ما بود و من و دیگر قایقرانان با بهترین و بالاترین حد توان و 

امکانات در پارالمپیک شرکت کردیم و همه هم دنبال بهترین نتیجه هستیم.
وی ارزیابی اش از عملکرد خود در مسابقه امروز را اینطور بیان کرد: از گروه ما امروز فقط یک نفر می توانست 
مس��تقیم به فینال صعود کند که این ش��انس به قایقران پرتغالی رس��ید. من و نفرات دوم و سوم هم به نیمه 

نهایی راه پیدا کردیم.
جاهدی در مورد شناخت خود از رقبایش گفت: من قبل از مسابقات پارالمپیک رقبای خود را به خوبی آنالیز 
کرده بودم. من یا با آنها مسابقه داده یا تمرین کرده بودم و می دانم کارم سخت است. امیدوارم ابتدا در مرحله 

نیمه نهایی هوا ۳ بر صفر به سود من باشد و بعد از آن فرصت صعود به فینال را پیدا کنم.
وی در پایان در واکنش به طرح این موضوع که آس��مان توکیو و ش��هرهای اطراف آن تا روز ش��نبه بارانی 

خواهد بود، تصریح کرد: ایرادی ندارد. خدا با ماست و ما تلاش مان را می کنیم تا بهترین نتیجه را بگیریم.

ریی��س فدراس��یون تنی��س گفت: اعتم��اد رییس 
جمه��وری به اهالی ورزش در انتخاب »س��ید حمید 
س��جادی« در راس وزارت ورزش و جوان��ان را بای��د 

پشتوانه و سرمایه دانست.
داوود عزی��زی در گف��ت و گو با ایرن��ا درباره تاثیر 
حضور یک چهره ورزشی در راس وزارت ورزش دولت 
س��یزدهم اظهار داشت: سید حمید سجادی آشنا به 
حوزه ورزش اس��ت و با توجه به اینکه ورزشکار بوده 
و س��ال ها در کسوت معاونت ورزش��ی فعالیت کرده، 
خیل��ی راحت می توان��د این ح��وزه را اداره کند و با 

فردی که غیر ورزشی باشد تفاوت دارد.
وی اف��زود:  این اعتماد ریی��س جمهوری به اهالی 

ورزش را باید پشتوانه و سرمایه دانست که این اتفاق 
افتاده است. مدیرکل سابق امور مجلس وزارت ورزش 
و جوان��ان می گوی��د: وزیر ورزش به دلیل ورزش��ی 

بودن، انتظارات بالایی از وی دارند که اتفاق خوبی در 
ورزش رخ دهد و از طرفی کار سختی دارد زیرا حذف 
م��وادی در حوزه ورزش در قان��ون  مالیات بر ارزش 
اف��زوده از جمله  ماده ۹۶ و ۷۳  قانون برنامه شش��م 
توس��عه رخ داده که اعتبارات بسیار زیادی را از حوزه 
ورزش کم  کرد . اعتباری در حدود ۵۰ هزار میلیارد 
ریال که  ترمیم این بخش از اعتبارات توس��ط  دولت 
به این س��ادگی نخواهد بود. زیرا این افزایش  اعتبار 
به س��رعت به وجود نیامده بلکه در هشت سال اخیر  

شکل گرفته بود  و بازگشت آن خیلی سخت است.
عزی��زی ادامه داد: این نیاز به تغیی��ر قانون دارد و 
همچنین  نخستین قانون برنامه هفتم توسعه در سال 

۱۴۰۱ پایان می یابد و در ۱۴۰۲ هم اجرا می ش��ود. 
از ای��ن منظر قانون بودجه ۱۴۰۱ بدون این اعتبارات 
خواه��د بود و با توجه به چهاره��زار طرح نیمه تمام 
ورزشی که خاستگاه مطالبات به حق نمایندگان است 

اما ورزش سال سختی خواهد داشت.
وی ای��ن را هم اضافه کرد: همچنین مقدماتی جام 
جهانی، بازی های ۲۰۲۲ آس��یایی و ۲۰۲۴  المپیک  
را درپیش داریم و از طرفی بسیاری از فدراسیون ها از 
جمله تنیس در تکاپو هستند با اعتباراتی که داده شد 
اتفاقات خوبی را رقم بزنند. خوش بین هستم اتفاقات 
خوش��ایندی در ح��وزه ورزش رخ  دهد و به رضایت 

خانواده ورزش و مردم منجر شود.

رییس فدراسیون تنیس: اعتماد رییس جمهوری به خانواده ورزش یک سرمایه است

مظاهری: 

 می توانستم 
 با استقلال 
 فسخ کنم
اما می جنگم

دروازه بان استقلال گفت: می توانستم فسخ کنم اما با تمام وجودم می جنگم و کارم را 
در استقلال انجام می دهم.

به گزارش ایس��نا، رشید مظاهری پس از حضور در باشگاه استقال اظهار کرد: کمیته انضباطی 
باشگاه بودم و دعوت کرده بودند تا به اینجا بیایم. من با جدیت کارم را انجام می دهم اما اذیت 
هم شدم. باید از آقای یونسی و مددی بپرسید چرا اذیت می کنند و کار به این شکل پیش رفته 

است. فکر می کنم باید دوباره در کمیته انضباطی حضور پیدا کنم.
او درباره شایعاتی مبنی بر جدایی اش از استقال گفت: من می توانستم یک طرفه فسخ کنم اما 
واقعا خودم نمی خواستم با این مساله کنار بیایم که امسال در استقال نباشم. می توانستم فسخ 

کنم اما با تمام وجودم می جنگم و کارم را در استقال انجام می دهم.
دروازه بان اس��تقال اضافه کرد: باش��گاه باید شرایطی را پیش بیاورد که بازیکن در آرامش باشد 
ولی باید صحبت کنیم که با یک چارچوب پیش برویم. با صحبت کردن همه چیز حل می شود 

و نباید زیاد روبروی هم گارد بگیریم. او ادامه داد: من صد درصد ماندنی هستم و این را از ته دلم 
تصمیم گرفتم اما یکسری صحبت ها شد که من واقعا ناراحت شدم. بدون هیچ منتی می مانم و 
برای اس��تقال می جنگم اما واقعا می توانستم با استقال فسخ کنم. یکسری حرف ها زده شد و 

گفتند که مجبور بودم بمانم اما باید بگویم مجبور نبودم.
مظاهری درباره دعوت نشدن به تیم ملی گفت: برای تیم ملی و آقای اسکوچیچ آرزوی موفقیت 
می کنم و امیدوارم شرایط خوب پیش برود اما تمام تاشم را می کنم تا دوباره به تیم ملی دعوت 
شوم و دل مردم را شاد کنم اما فکر می کنم در آن برهه بیرانوند خیلی خوب بود و من هم باید 
باید بیش��تر صبوری می کردم. امروز ش��رایط به شکلی است که دوباره شروع کنم. فوتبال است 

و من نا امید نیستم.
او اضاف��ه کرد: آقای مددی مدیرعامل ماس��ت اما آدم برای دش��منش ه��م مرگ نمی خواهد و 

امیدوارم حالش زودتر خوب شود و کنار خانواده اش برگردد.


